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Aan: gemeenteraadsleden gemeente Meierijstad 
Kopie: college van B en W 

Onderwerp :  Horeca hard geraakt door gevolgen Corona-virus; uitstel en ontheffing van 
gemeentelijke belastingen nu nodig 

Meierijstad, 19 maart 2020 

Geacht gemeenteraadslid van gemeente Meierijstad, 

De gevolgen van het Corona-virus worden met de dag steeds groter. In de allereerste plaats 
geldt dat natuurlijk voor de ontwikkeling van het aantal besmettingen en helaas de stijging van 
het aantal mensen dat door de ziekte is komen te overlijden.  

Door de overheidsmaatregelen van 15 maart j.l. om alle eet-en drinkgelegenheden tot minimaal 
6 april a.s. te sluiten, komen veel horecaondernemers in acute liquiditeitsproblemen. Met 0% 
omzet tijdens de periode van sluiting en een verwachte omzetterugval van 50% over het hele 
jaar heen, heeft de horeca NU steunmaatregelen nodig. Niet alleen vanuit de landelijke overheid, 
maar juist ook vanuit de gemeente.  

De steunmaatregelen die afgelopen dinsdag door de regering zijn aangekondigd bieden de 
horecabedrijven wel weer perspectief. Op dit moment is nog niet geheel duidelijk wanneer de 
financiële steunmaatregelen de bedrijven daadwerkelijk zullen bereiken, maar de regering heeft 
toegezegd hierbij alle mogelijke spoed te betrachten. Dat is ook dringend noodzakelijk omdat de 
vaste kosten van de horecabedrijven doorgaan en meerdere bedrijven nu al in 
liquiditeitsproblemen komen. Ondanks de aangekondigde steunmaatregelen resteert er voor de 
horecabedrijven nog een forse schade, aangezien de steunmaatregelen zeker niet toereikend 
zijn om de complete nadelige gevolgen te dekken. 

Wat er op dit moment volgens KHN Meierijstad hard nodig is, zijn maatregelen waarmee snel en 
eenvoudig voorzien wordt in liquiditeit van de horecaonderneming. Dit door uitstel, tijdelijke 
ontheffing van betaling of kwijtschelding van alle gemeentelijke belastingen voor 
horecaondernemingen. Een verzoek om hierin mee te denken hebben wij vorige week vrijdag al 
verstuurd aan het college van B en W. Tot op heden zijn er helaas nog geen toezeggingen 
gedaan. Vandaar onze oproep aan u.  

In Meierijstad gaat het bijvoorbeeld om de OZB, reclamebelasting en precariobelasting. De 
toeristenbelasting verdient bijzondere aandacht. De hoogte van deze belasting wordt immers 
gebaseerd op berekeningen van het afgelopen jaar. De bezettingsgraad ligt dit jaar tot nu toe 
vele malen lager en het is onduidelijk hoe dit het komende jaar zal doorwerken. Wij hopen 
daarom dat u de horeca helpt door uitstel/tijdelijke ontheffing van deze lokale belastingen.  

Daarnaast willen we ook graag met u in gesprek over: 
• Legeskosten vergunningen (kosteloos verplaatsen naar andere datum) 
• Oproep namens gemeente aan vastgoedeigenaren om ondernemers tegemoet te komen 

in huurkosten 
• Oprichten gemeentelijk noodfonds en/of stimuleringsfonds als aanvulling op lopende 

maatregelen van provincie en het Rijk 
• Veiligheid: hoe houden we de stad en onze zaken veilig nu er bijna niemand is? 
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Het is cruciaal dat de horeca in Meierijstad op de korst mogelijke termijn weet waar ze aan toe 
zijn en dat deze steunmaatregelen direct worden ingezet. Uiteraard is KHN voor de volle 100% 
en meer bereid mee te werken aan de uitwerking van maatregelen die ook voor 
horecaondernemers werkbaar, eenvoudig en vooral snel uitvoerbaar zijn. 

Graag willen we hierover op de kortst mogelijke termijn een reactie.  

Met een gastvrije groet, 
Koninklijke Horeca Nederland 

Robert van den Brand 
Voorzitter KHN afdeling Meierijstad
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